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TreÄ•iadienÄ¯ VyriausybÄ— atidÄ—jo klausimo dÄ—l bazinÄ—s algos valstybÄ—s tarnautojams dydÅ¾io svarstymÄ…. Dabartiniame
VyriausybÄ—s projekte numatyta, kad bazinÄ— alga turÄ—tÅ³ siekti 450 Lt, tuo tarpu vidaus reikalÅ³ ministerija siÅ«lo svarstyti jos
didinimÄ… iki 470 litÅ³.

  &bdquo;Mes manome, kad tikrai atÄ—jo laikas jau padidinti (bazinÄ™ algÄ… valstybÄ—s tarnautojams - ELTA). Puikiai
suprantame, kad negalime padidinti iki tokio dydÅ¾io, koks buvo 2008 m., tai yra 490 Lt. TaÄ•iau bent jau i&scaron; dalies
didinimo linkme reikÄ—tÅ³ eiti, nes bent jau Vidaus reikalÅ³ ministerijos pareigÅ«nÅ³ statutinÄ—s tarnybos atveju matome tikrai
didelÄ¯ kadrÅ³ tekamumÄ…. Mes privalome uÅ¾tikrinti, kad tarnyba bÅ«tÅ³ efektyvi, vienas i&scaron; bÅ«dÅ³ uÅ¾tikrinti - bÅ«tent
atlyginimo klausimas. A&scaron; manau, kad reikÄ—tÅ³ pradÄ—ti atstatinÄ—ti bÅ«tent statutiniÅ³ pareigÅ«nÅ³ ir kitÅ³ valstybÄ—s
tarnautojÅ³ atlyginimÄ… didinant bazinÄ¯ dydÄ¯ nuo 450 iki 470 litÅ³&ldquo;, - treÄ•iadienÄ¯ po VyriausybÄ—s posÄ—dÅ¾io
Å¾urnalistams sakÄ— vidaus reikalÅ³ ministras ArtÅ«ras Melianas. 

Jo teigimu, ar bazinis atlyginimo dydis bÅ«tÅ³ didinamas visiems valstybÄ—s tarnautojams, ar tik statutiniams pareigÅ«nams -
 klausimas, kuris bus svarstomas.

  A. Melianas paÅ¾ymÄ—jo, kad galima matyti tam tikrÅ³ ekonomikos atsigavimo poÅ¾ymiÅ³, kai kuriose srityse atlyginimai
didÄ—ja ir todÄ—l bazinÄ—s algos kÄ—limas reikalingas. Jis pabrÄ—Å¾Ä— suprantÄ…s, kad padidÄ—jimas negali bÅ«ti Å¾enklus, kadangi
VyriausybÄ— tam neturi pakankamai lÄ—&scaron;Å³.

  Kaltinimus prie&scaron;rinkiminiu populizmu ministras atmetÄ—, teigdamas, kad &scaron;is klausimas keliamas nebe
pirmÄ… kartÄ….

  Vidaus reikalÅ³ ministro skaiÄ•iavimais, jeigu prie bazinio valstybÄ—s tarnautojÅ³ atlyginimo dydÅ¾io bus pridÄ—ta 20 litÅ³, tai
valstybei kainuos maÅ¾daug 100 mln. litÅ³, bet maÅ¾daug 60 proc. &scaron;iÅ³ pinigÅ³ grÄ¯&scaron; Ä¯ biudÅ¾etÄ… kaip Ä¯mokos
&bdquo;Sodrai&ldquo; arba pajamÅ³ mokestis.

  Tuo tarpu Premjeras Andrius Kubilius teigÄ—, kad klausimas bus svarstomas, bet galimybiÅ³
&bdquo;i&scaron;laidauti&ldquo; jis nemato.

    &bdquo;Norime dar pasiderinti ir nÄ—ra jokiÅ³ sprendimÅ³ kol kas padaryta. Bet a&scaron; laikausi tos nuostatos, kad,
matant visos Europos problemas, galimybiÅ³ labai i&scaron;laidauti tikrai nÄ—ra. Gal kas nors pasiÅ«lys kokiÅ³ nors
stebuklingÅ³ receptÅ³, bet ketverius metus bÅ«damas Premjeru dar nemaÄ•iau, kad kas Lietuvoje bÅ«tÅ³ pasiÅ«lÄ™s kÄ…
stebuklingo&ldquo;, - sakÄ— A. Kubilius.

  ELTA inf.

MDPS

http://senas.tarnautojai.lt Veikia Joomla! pagrindu Sukurta: 15 May, 2024, 11:35


